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Ett tillgängligt sjukhus behöver ha en välplanerad parkering Drir ___440_
Parkeringssituationen vid Länssjukhuset Ryhov har under lång tid varit ett betydande problem. Bristen på
parkeringsplatser är välkänd och har varit väldigt omskriven eftersom situationen skapar stor frustration och
innebär ett slöseri med både personalen och patienternas tid.

Redan 2019 kunde invånarna läsa rubriker såsom "Parkeringskaoset på Ryhov: Jag gav nästan upp" och "Nu
ska regionpolitikerna ta tag i P-frågan". Men ingen kan seriöst och med handen på hjärtat påstå att
parkeringssituationen vid Länssjukhuset Ryhov har blivit bra. Tvärt om så är problemet fortfarande mycket
påtagligt.

Mycket har gjorts de senaste åren fõr att förbättra buss- och cykelmöjligheterna till Länssjukhuset Ryhov,
detta är väldigt positivt. Men trots att bussarnas turtäthet numera är ganska hög så är det fortfarande många
som behöver ta bilen till sjukhuset.

Tyvärr strömmar det ständigt in nya vittnesmål från patienter som missat sina bokade tider i sjukvården och
från vårdpersonal som kommer försent till sina arbetspass på grund av parkeringssituationen. Många får
snurra omkring på parkeringen i över 30 minuter och ofta är det nästintill omöjligt att hitta en plats inom
�V�N�l�O�L�J���W�L�G���²���V�l�U�V�N�L�O�W���X �Q �G �H �U���Y �L�V�V�D���W�L�G�H �U���S�n���G �\�J�Q�H �W�����.�U�L�W�L�N�H�Q ���I�U�n�Q���G �H ���I�D�F�N�I�|�U�E�X�Q �G ���V�R�P���K�D�U���P�n�Q�J�D���P�H�G �O�H�P�P�D�U���S�n
Länssjukhuset Ryhov har också bitvis varit skarp.

Vem som helst som gör en enkel observation kan se en hel konvoj med bilar som åker runt parkeringen och
desperat letar efter en ledig plats. Detta är ett enormt slöseri med människors tid och det är heller inte bra för
miljön att en massa bilar ska åka runt mer än nödvändigt bara fõr regionen inte kan dimensionera sina
parkeringsplatser på ett mer ändamålsenligt sätt. En parkeringsplats där bilar står still är mycket bättre både
för säkerheten och för miljön än en parkeringsplats där bilarna planlöst åker omkring i onödan. Ett
tillgängligt sjukhus förbygger onödig frustation och sparar tid för personal och för patienter. Ett tillgängligt
sjukhus behöver bland mycket annat också ha en fungerande parkeringssituation.

Jag anser att personalen och patienterna förtjänar tydliga besked i den här frågan från den politiska
majoriteten bestående av Moderaterna, Bevara akutsjukhusen och Socialdemokraterna.

Med anledning av ovanstående ställer jag fdljande interpellationsfrågor:

Är den politiska rnajoriteten nöjd med parkeringssituationen vid Länssjukhuset Ryhov?

Vad ayser den politiska majoriteten göra för att säkerställa en ändatnålsenlig parkeringssituation vid
Länssjukhuset Ryhov?

När kan vi förvänta oss en parkeringssituation vid Länssjukhuset Ryhov som är ändamålsenlig och som inte
slösar med patienternas och personalens tid?
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